



Bardu Jeger- og Fiskerforening

Møtereferat

BJFF, styremøte nr. 4 /2025

Styremøte på Steiland 27.mai kl 19:00

Tilstede: Brita Martinsen, Knut Eide, Fredrik Josefsen, Kim andre Malmo, Guro Sørli, Svein Kasper Solli, Sissel Motrøen, Roy Steinar Hansen og Ivar Omsted

Forfall: og Maren Andrea Rognså, Merethe Lundberg

Sak 24/25 Godkjenning av referat fra forrige møte.

Referat godkjent.

Sak 25/25 Innkommen post og aktuelle saker:

- Møte med Målselv JFF om mulig samarbeid – Brita orienterte fra møtet
- Politiattest – alle i foreningen som arbeider opp mot barn mm skal ha gyldig politiattest. Ivar og Brita følger opp
- Innvilget tilskudd fra NJFF på Fiskesommer, Villmarkscamp på Leina, familieaktiviteter, introjakt og hele Norge spiser ute. Viktig å rapportere når gjennomført.
- Energirevisjon, konklusjon alt ok med Tromskraft sine regninger.
- NINA, prøvefiske Altevatn. Fiskeutvalget ta oppgaven med å fange 5 fisk fra Altevatn på over 350 gr.
- Vester og capser er bestilt hos Helge.
- Takseringskurs i Bjerkvik 17-18 juni, ønskelig at de som ikke har kurset fra før deltar.
- Stand på villmarksmessa sammen Troms JFF. Ivar, Brita, Roy Steinar, Sissel kan dele på å stå der. Ivar får lagd infobrosjyrer for Bardu JFF som kan deles ut.

Sak 25/25 Status økonomi

Saldo pr 27.05.2025:

• Sparekonto	994 723,-
• Brukskonto	182 005,-
• Fond:	401 563,-
• Til forfall	4 135,-
• Utestående	0,-

Sak 26/25 Status fra utvalgene

Vedlagt

Skyteutvalget går til anskaffelse av 4 stk solcelleladere til sportingbanen.

Foreløpig regnskap for nytt lagerbygg på leirduebanen viser at vi så langt har brukt ca kr 220 000,- Dvs ca kr 80 000,- gjenstående ift budsjettert kostnad.

Fiskeutvalget anskaffer redningsvester til barn mtp bruk under Fiskesommer mm.

Bardu JFF samarbeider med Camp Leina om å få justert scooterdisp til Leina for neste sesong. Dvs den må også gjelde etter rekreasjonsløypa er stengt.

Jaktutvalget sjekker muligheten for å inngå et samarbeid om aversjonsdresur på rein.

Sak 21/25 Villmarksmessa, Bardu JFF på stand sammen med Troms JFF og bruk av leirduebanen. Troms utmarkservice vil benytte banen under NNVM til test av våpen for de som ønsker det.

Sak 22/25 Eventuelt

Jubileumsarrangement og bok i 2028. Komiteen starter opp etter sommeren.

Nord Norsk kurs- og konferansesenter

Sak 23/25 Neste styremøte

Neste styremøte blir tirsdag 26.august kl. 1900 på Steiland.

Status skyte utvalget 27.05.2025

1. Hva har skjedd i perioden:
 - a. Møte med skyte utvalget 23.04.2025.
 - b. Dugnad 1.mai gjennomført med godt oppmøte.
 - c. Gjennomførte stevne 25 deltagere. Rune, Musa og Kim Arrangerte.
 - d. Banen utleid til TJFF helgen uke 21. en del frem og tilbake. Utfordringer med utkaster på gamle banen.
 - e. Godt med aktivitet på banen etter oppstart.
 - f. Etterfyller med ammunisjon ila uke 22.
 - g. Garasje under oppføring.
2. Hva skal skje kommende periode:
 - a. Dugnad 3 juni. Fokus plukke leirduer/rengjøre og etterfylle utkaster hus/ pri på rengjøre gamlebanen.
 - b. Stevne Sti energikontrollcup 04.juni Musa er ansvarlig for stevne.
 - c. Brita Martinsen privat arrangement
3. Evt behov for styrets avklaringer/ godkjenning:
 - a. WIFI på banene.
 - b. PC`er 2x.
 - c. 4 stk Solcelle panel på sporting banen 1000,- kr pr panel biltema. Nordreisa har hatt det samme i 2 år og er veldig fornøyd. Plug and play og godt holdbarhet.
 - d. Behov for å handle inn premier til stevner.
4. Fremtidige Ønsker:
 - a. Hagle instruktør del II kostnad 4000 pr. pax.

STATUS NNVM (til styremøte 27.05.2025)

- Begynner å bli klar til årets messe med å få på plass det som skal på plass. Styreleder har jobbet i forhold til kommunen og hvordan de støtter messa. Evalueringsmøte med kommunen i august. Samme gjelder for samarbeid med forsvaret.
- Vi har hatt litt omtale i media om årets messe.
- Planlagt tur med Camp Leina for utstillere må kanselleres pga snø og isforhold. Kan ikke gjennomføres.
- Lavvo lagt ut for salg på finn.no
- Billettsalg på nett har startet.
- Messeavisa med program er klart.

Status eiendomsutvalget:

- **Hva har skjedd i perioden**

- Vi hadde møte 26/5 for å få ny leder oppdatert og informert. Til stede var Are, Marius, Ivar og Kasper. Evelyn måtte melde forfall pga jobb, og Georg er enn så lenge på Svalbard.
- Vindfang Gamas ferdigstilt, noe over budsjett
- Stort sett fylt opp med forbruksmateriell på alle hytter
- Benker på plass på Leina

- **Hva skal skje i kommende periode (resten av året)**

- Rundvask Toppen
 - Ivar legger ut på nett
- Rundvask Steiland, inkl Slottet
 - Innen 20 august – vi ber inn til dugnad
 - Skifter ut et par madrasser
 - Hiver salongmøbler vi ikke ser nytten i
- Anskaffe og installere robotklipper på Steiland. Budsjett 20.000,-
 - Marius følger opp mot tidligere tilbud fra Bakkehaug
- Skrape og male huset på Steiland
 - Kasper undersøker muligheten for at dette kan settes bort til flinke ufaglærte
- Anskaffe og montere 12 volt kjøkkenvifte på Maritbu
 - Tas på en vintertur
- Service på storbåten
 - Marius foretar krattrydding ifm naustet
 - Are tar båten ned til Steiland
 - Oljeskift
 - Finne og tette lekkasje
 - Funksjonsteste lensepumpe evt installere ny
- Vikingbåten legges ut ved båthavna.
 - Ivar tar seg av dette
 - Tilsyn bl a ved hjelp av Camp Leina
 - Skal være BJFFs bidrag til «En nøkkel – 100 båter»
- Scooterdisp må gjelde for sesongen, og ikke være linket til isfiskeløypenes åpningstider
 - Ivar ser på dette ifm søknadsinnsendelse
- Det må kjøres inn ved/hogges ved til Gamas neste vinter
- Toppenhytta må også etterfylles med ved
- På Toppenhytta prøver vi med tinekabel for å få løsnet isen som bygger seg opp over serverrommet til Telenor om vinteren
 - Kasper finner ut hva som trengs
- InReach tatt med hjem fra Gamas. Vil bli brukt som nødsamband ifm arbeid på hyttene.
- Gamle båtmotorer legges ut for salg. Tilbys medlemmer før de evt legges ut på Finn
 - Are og Ivar ser over motorene før de legges ut
- Det må opplyses tydelig at båtmotorenes gruntvannstilling må brukes på grunt vann. Mye unødvendig slitasje pga manglende kunnskap.
-

- **Behov for styrets avklaring/godkjennelse:**

- Kjøkkeninnredning Gamas bør fornyes. Vurdere å sette av penger på neste års budsjett
- Møterommet på Steiland utrustes med møtebordløsning som gjør det mer egnet til å kunne omkonfigureres til «klasserom». Vurdere å sette av penger til bord. Stoler har vi.

Brita Martinsen
styremedlem NNVM

Status jaktutvalget

1. Her hatt et møte i jaktutvalget der vi har hatt fordelt arbeidsoppgaver for det kommende året. det gjennomføres jegerprøvekurs.
2. Jegerprøvekurs og planlegging av årets rypetelling er det som står på plan de neste månedene.
3. Ingen behov.

Fredrik Josefsen

Leder Jaktutvalget

Status kvinneutvalget:

1. Hva har skjedd i perioden?

- Ingen stor aktivitet den siste perioden, dameskyting på leirduebanen er i gang hver tirsdag.
- Arrangement for skytedag for kvinner og for jakttur til toppenhytta er kommet ut på aktivtetskalenderen.

- Har ikke fått holdt fysisk møte med utvalget grunnet at utvalgsleder har vært bortreist hele perioden og ene utvalgsmedlemmet har fått en sønn, vi har dog hatt god samtale gjennom meldinger og avholdt møte over nett. Vi planlegger fysisk møte før sommeren, trolig torsdag 5.juni. Her skal vi sammenfatte litt nærmere Leinaturen for kvinner, her er det usikkerhet om vi får gjennomført da Caroline er usikker på om hun får vært med grunnet nyfødt barn, Heidi er usikker på om hun tør kjøre inn med båt dersom ikke vi kan bli kjørt helt inn og grunnet at helgen som er planlagt er lagt til ferien til alle i utvalget som fører til at vi ikke kan reise bort eller lignende. Vi alle er enige om at vi ønsker få til turen, men vi skal sette oss sammen for å gjennomgå turen ordentlig og dersom det ikke blir mulig vurdere en vintertur istedenfor. Vi ser også på at siden vi har slitt med planleggingen er det nå ikke lenge før turen er og flere kan ha lagt andre planer allerede, med tanke på påmelding... Men vi skal jobbe for å få til en slik tur.

2. Hva skal skje i kommende periode?

- Fortsatt dameskyting hver tirsdag på leirduebanen
- Mulig Leina-tur på sensommeren, usikkert.
- Begynne jobbe med å fastslå om vi får til pølsekurs i år. Forsøke høre om Laila kunne tenke seg en runde til i år, hvis ikke se på andre muligheter.

3. Behov for styrets avklaring/godkjennelse:

- Ingen